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علیدایی:شرمنده!فعلابرنمیگردم
ایران  فوتبــال  اســطوره 
نســبت به خبر سرمربیگری 
دوباره در لیگ برتر و پیشنهاد 
فولاد واکنش نشــان داد. به 
گزارش »ورزش سه«، باشگاه 
فولاد خوزســتان پس از قطع 
همکاری با علیرضا منصوریان 
تصمیم به انتخاب ســرمربی 
جدید گرفته و با گزینه های مدنظرش وارد مذاکره شــده که صحبت از پیشنهاد 
جدی این باشگاه به علی دایی به میان آمد که واکنش او را به همراه داشت. علی 
دایی در واکنش به اینکه آیا مدیران باشگاه فولاد خوزستان مذاکره ای با او برای 
سرمربیگری در این تیم داشته اند یا خیر، گفت: از طریق دوستان نزدیکم به من 
پیغام دادند، اما چون فعلا نمی خواهم در فوتبال کار کنم، هیچ جوابی به پیشنهاد 
آن ها ندادم. البته مدیران فولاد با من صحبت نکردند و از طریق دوستان نزدیکم 
به من پیغام دادند. سرمربی پیشین تیم ملی و پرسپولیس یادآور شد: از مدیران 
باشــگاه فولاد ممنونم که به یاد من بودند، اما از آن ها عذرخواهی می کنم چون 
فعلا نمی خواهم در فوتبال کار کنم. با این شرایط علی دایی که آخرین بار در لیگ 
هجدهم سرمربیگری را تجربه کرد و هدایت سایپا را برعهده داشت، همچنان دور 
از فوتبال و هیاهوی شغل مورد علاقه اش خواهد بود و دوری اش از این عرصه به 
بیش از چهار ســال می رسد. گفته می شود باشگاه فولاد خوزستان علاوه بر علی 
دایی روی جذب محرم نویدکیا نیز به عنوان سرمربی جدید نظر دارد که احتمالا 
با رد پیشنهاد خوزستانی ها توسط شهریار، شانس حضور سرمربی سابق سپاهان 

روی نیمکت این تیم بیشتر شده است.

چرامانچینیمربیگریعربستانراپذیرفت  
ســرمربی جدید تیم ملی 
فوتبــال عربســتان از دلایل 
قبول پیشــنهاد این کشــور 
گفــت. او اطمینــان دارد که 
می توانــد روزهــای خوبی را 
کند.  تجربه  عربســتانی ها  با 
به گزارش ایســنا، ســرانجام 
فدراســیون فوتبال عربستان 
رســما از روبرتو مانچینی رونمایی کرد و این ســرمربی سرشناس ایتالیایی به 
عنوان جایگزین هرو رنار در نیمکت عربســتان انتخاب شد. مانچینی در گفت و 
گویی که با ســایت فدراسیون فوتبال عربستان داشت، درباره دلایل حضور خود 
در فوتبال این کشــور گفت: برای من افتخار بزرگی اســت که هدایت تیم ملی 
فوتبال عربستان را برعهده بگیرم. برای من فرصت بزرگی به دست آمده تا تجربه 
مربیگری در یک کشــور جدید را به دست  آورم آن هم در شرایطی که فوتبال 
در این کشــور وارد یک دوران جدید شده و محبوبیت زیادی کسب کرده است. 
او ادامه داد: شدیدا براین باور هستم که علاقه زیادی که به فوتبال در عربستان 
وجود دارد در کنار کیفیت بالایی که بازیکنان این کشور دارند می توانند ضمانتی 
برای موفقیت من در این تیم باشند. حضور بازیکنان بزرگ فوتبال جهان در لیگ 
عربستان نشان پیشرفت فوتبال در این کشور را می دهد. همه دنیا دیدند که تیم 
ملی فوتبال عربســتان در جام جهانی ۲۰۲۲ عملکرد خوبی داشت و این نشان 
می دهد کع فوتبال این کشــور پتانسیل لازم را دارد. دیدن واکنش تماشاگران 
عربســتانی بعد از پیروزی برابر آرژانتین در سطح جهانی بازتاب داشت. عملکرد 
این تیم باعث شد تا در سراسر کشور احساس افتخار زیادی شکل گیرد. مانچینی 
در پایان گفت: ما این توانایی را داریم که بهتر شویم. عربستان بازیکنان بااستعداد 

زیادی دارد. ما می توانیم با کار و تلاش زیاد سطح این بازیکنان را بالا ببریم.

راموسبهالاتحادپیوست  
روزنامــه اســپورت ۲۴ از 
توافق نهایی سرخیو راموس با 
الاتحــاد خبر داد و اعلام کرد 
که این بازیکن در ادامه فصل 
برای مدافع عنوان قهرمانی به 
میدان خواهد رفت. به گزارش 
ایسنا، روزنامه اسپورت ۲۴ از 
توافق قطعی و نهایی سرخیو 
راموس با الاتحاد خبر داد. نواف الآســیوی، خبرنگار عربســتانی هم این خبر را 
تایید کرد و به این ترتیب بنزما و راموس دو کاپیتان پیشین رئال مادرید در لیگ 
عربســتان و در الاتحاد هم بازی هم می شوند. راموس پس از دو سال حضور در 
پاری سن ژرمن از تیم جدا شد و در شرایط کنونی بازیکن آزاد است. این بازیکن 
باتجربه اسپانیایی از لیگ آمریکا و ترکیه هم پیشنهاد داشت و گمانه زنی ها درباره 
بازگشــت او به لالیگا هم وجود داشــت اما ظاهرا او نیز تصمیم گرفته که راهی 
لیگ عربســتان شــود. الاتحاد، کریم بنزما، فابینیو، ژوتا و انگولو کانته را هم در 
اختیار دارد و گفته می شود محمد صلاح هم راهی این تیم می شود تا به یکی از 
پرمهره ترین تیم های فوتبال عربستان و آسیا و حتی جهان تبدیل شود. الاتحاد 

در لیگ قهرمانان آسیا با سپاهان هم گروه است.

دربی102شایدوقتیدیگر!
برگزاری صدو دومین دربی 
پایتخت طلســم شده و شاید 
این مسابقه برای دومین مرتبه 
متوالی در این فصل به تعویق 
بیفتد. به گزارش فارس، ســه 
دیدار هفته چهارم لیگ برتر 
برگزار می شود و  چهارشنبه 
پس از آن مســابقات تا زمان 
نامشخصی تعطیل خواهد شــد! نامشخص از آن جهت که بعد از پایان روزهای 
فیفا تیم امید کشورمان درگیر مسابقات آسیایی هانگژو خواهد بود. از سویی دیگر 
گفته می شــود رضا عنایتی چند بازیکن از استقلال را به تیم امید دعوت کرده 
و بــه همین دلیل این تیم به دلیل کمبود بازیکن شــاید نتواند در لیگ برتر به 
میدان برود! این در حالی است که استقلال در ادامه لیگ باید در هفته پنجم به 
مصاف پرسپولیس برود مسابقه ای که پیش از این قرار بود 1۰ شهریور 1۴۰۲ در 
ورزشگاه آزادی برگزار شود اما با تعویق یک هفته ای در شروع لیگ،  دربی هم 
معوق شد و اکنون زمان جدید این مسابقه نیز مشخص نیست! زیرا اگر استقلال 
ملی پوشان زیادی در تیم امید داشته باشد در آنصورت شاید به جای اوایل مهر 
دربی 1۰۲ در اواخر مهرماه برگزار شــود! به هر حال بعد از بازی ها ممکن است 
تعطیلات لیگ بیش از ۲۰ روز طول بکشــد. البته یک بازی معوقه روز شنبه در 

اهواز بین دو تیم استقلال خوزستان و تراکتور تبریز برگزار می شود.

تایید AFC برای میزبانی پرسپولیس
آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
مسابقات  برای  ایران  میزبانی 
لیگ قهرمانان آســیا را تایید 
کرد. به گــزارش فارس، بعد 
از قرعه کشی مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان آسیا ۲۰۲3 و 
های  مشخص شدن همگروه 
تیم های ایرانی، شرط داشتن 
VAR برای میزبانی از این مرحله باعث شــد تا بسیاری از رسانه های خارجی 
از ســلب میزبانی ایران در این رقابت ها خبر دهند. اما در این باره کنفدراسیون 
فوتبال آسیا به صورت رسمی برنامه مسابقات مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا 
را اعلام کرد و میزبانی ورزشــگاه آزادی برای پرســپولیس و نساجی مازندران و 
ورزشــگاه نقش جهان برای سپاهان تایید شــد. بدین ترتیب مشکل VAR با 
همــکاری AFC حل شــده و طبق گفته مســئولان ورزش در این بازی ها از 
سیستم کمک داور ویدئویی به صورت اجاره ای استفاده خواهد شد. نکته دیگر 
در این اعلام برنامه کنفدراســیون فوتبال آسیا میزبانی بازی های پرسپولیس با 
النصر عربســتان، نساجی با الهلال عربستان و سپاهان با الاتحاد عربستان است 

که نامشخص است.
در 5 ســال گذشــته بازی های نمایندگان ایران و عربستان در زمین طرف 
برگزار می شــد ولی در این ســال دو کشور به دنبال لغو این قانون هستند ولی 

هنوز AFC لغو زمین بی طرف را رسما اعلام نکرده است.

نگاه

قهرمان پارالمپیک توکیــو در پرتاب وزنه 
گفت: در مسابقات قهرمانی کشور رکورد آسیا 
را در دیســک و وزنــه زدم و هیات نابینایان و 
کم بینایان اســتان فارس بابت هر رکوردی که 
زدم ۲۰۰ هــزار تومان به من پاداش داد، واقعا 
نمی دانســتم این مبلغ سنگین را چطور خرج 
کنم! مهدی اولاد در گفت وگو با ایســنا، اظهار 
کرد: بعد از کســب مدال طــلای پارالمپیک 
توکیو در پرتاب وزنه و نقره در دیسک مدیرکل 
پیشین ورزش و جوانان استان فارس حواله ای 
به من داد که با تغییر استاندار  صفرپور جانشین 
او شد که او نیز بعد از یکسال و اندی استعفا داد 
و شکوهی جانشین او شد و به من قول داد که 
با تشکیل کارگروهی حواله من هر چه سریعتر 
پرداخت شــود، الان کــه او مدیرکل ورزش و 
جوانان استان فارس شده دیگر جواب تلفن من 
را نمی دهد و همچنان با وجود شــکایت دنبال 
پاداش مدال آوری پارالمپیک توکیو از اســتان 
فارس هستم. وی با انتقاد نسبت به بی توجهی 
هیات نابینایان و کم بینایان استان فارس گفت: 
زمانی که به مســابقات جهانی فرانســه رفتم 
این هیــات با وجود مدال آوری برای اســتان 
فارس حتی زنــگ نزدند که بــه من تبریگ 
بگویند، بنابراین از هیات درخواست کردم که 
رضایت نامه من را بدهند تا برای استان دیگری 
در مسابقات شرکت کنم. به اداره کل ورزش و 
جوانان اســتان فارس، هیات و فدراسیون نامه 
زدم و درخواســت کردم که رضایت نامه من را 
بدهند. قهرمان پارالمپیک توکیو خاطرنشــان 
کرد: در مســابقات قهرمانی کشور رکورد آسیا 
را در دیسک و وزنه زده بودم و هیات نابینایان 
و کم بینایان استان فارس بابت هر رکوردی که 
زده بودم ۲۰۰ هزار تومان به من پاداش دادند 
و واقعا نمی دانستم این مبلغ سنگین را چطور 
خرج کنم و جای تاســف داشت. از سوی دیگر 
نزدیک به ۴۰ روز است که از مسابقات جهانی 
پاریس برگشــته ام و به آن ها تاکید کردم که 

هزینه ها به من فشــار می آورد. از سال ۲۰1۸ 
ورزشکار اســتان فارس هستم و در این مدت 
هیچ کمکی هیات و اداره کل ورزش و جوانان 
استان فارس نکردند اما الان شرایط به گونه ای 
است که برای آماده سازی خود جهت شرکت 
در بازی های پاراآســیایی هانگژو چین نیاز به 
حمایــت دارم اما باز هم به خواســته های من 

توجهی نمی شود و از آن ها درخواست کردم که 
رضایت نامه من را بدهند تا برای استان دیگری 
در بازی های پاراآسیایی شرکت کنم تا منفعت 
مالی برای من داشته باشد اما هیچ پیامی از آن 
ها دریافت نکــردم و با وجود تمام بی مهری ها 

برابر خواسته ی من مقاومت نشان می دهند.
اولاد افزود: اســتان فارس بــه جز من دو 

ورزشکار  المپیکی و پارالمپیکی از جمله ساره 
جوانمردی و محمدرضا گرایی را دارد اما هیچ 
اهمیتی برای مدال آوران خود قائل نیســتند 
و توجهی بــه آن ها نمی کننــد. این قهرمان 
پارالمپیکی در پایان در ارزیابی از عملکرد خود 
برای شــرکت در بازی های پاراآسیایی هانگژو 
چین خاطرنشان کرد: در شرایط آمادگی خوبی 

قرار دارم و تا زمان اعزام به بازی های پاراآسیایی 
هانگژو چیــن به اوج آمادگی خواهم رســید، 
تلاشــم کسب دو مدال طلای پرتاب دیسک و 
وزنه در بازی های پاراآسیایی است. البته تصور 
می کنم باز مســوولین با مدال آوری من قول 
و وعده پــاداش بدهند و در نهایت از دادن آن 

امتناع کنند.

باید تصمیم اخیر سرپرســت وزارت ورزش را در تعویق 
انتخابات ۲ فدراسیون سوارکاری و آمادگی جسمانی به فال 
نیک گرفت؛ تصمیمی که می تواند ســرآغاز مقابله با پدیده 

ریاست سرپرستان در فدراسیون ها باشد.
به گزارش ایرنا، یکی از مهمترین چالش های همیشگی 
ورزش کشــور، انتخابات فدراسیون هاست. هر بار که مجمع 
انتخاباتــی یکی از فدراســیون ها برگزار می شــود حرف و 
حدیث های زیادی پیرامون آن شــکل می گیرد. این مسئله 
برای دوره یا زمان خاصی نیســت و سال هاســت که گفته 
می شــود انتخابات فدراسیون ها به شکل منصفانه ای برگزار 

نمی شود.
در این میان مدیرانی که از سوی وزارت ورزش و جوانان 
و پیش از آن سازمان تربیت بدنی وقت به عنوان سرپرستان 
فدراسیون ها منصوب شدند شرایط انتخابات این فدراسیون ها 
را پیچیده تــر کرده اند. تعداد زیادی از این سرپرســتان در 
نهایت به عنوان روســای فدراسیون انتخاب شدند؛ چرا که 
در زمان سرپرستی شان شــرایط را به گونه ای مهیا کردند 
که بتوانند در نهایت خودشان پیروز انتخابات باشند. چینش 
مجمع، عزل و نصب های فله ای و همچنین تغییر خلق الساعه 
برنامه های فدراسیون از جمله اقدامات مضر آنهاست. در حال 

حاضر برخی از فدراســیون ها همچون سوارکاری و آمادگی 
جسمانی به صورت سرپرستی اداره می شوند. بر اساس همان 
رویه ای که در خصوص تمایل سرپرســتان به کاندیداتوری 
عنوان شد، سرپرســتان دو فدراسیون سوارکاری و آمادگی 
جسمانی هم کاندیدای ریاست این ۲ فدراسیون شدند. قرار 
بود انتخابات فدراسیون های سوارکاری و آمادگی جسمانی 
روزهای به ترتیب روزهای هفتم و هشتم شهریور برگزار شو 
د؛ اما تصمیم جســورانه سرپرست وزارت ورزش باعث شد 

انتخابات این ۲ فدراسیون به تعویق بیفتد.
این تصمیم از جهات بســیاری مثبت و ســازنده تلقی 
می شــود و باید از آن به عنوان یکــی از مهمترین اقدامات 
کیومرث هاشمی در همین مدت کوتاه که سکاندار مدیریت 
ورزش کشور شــده یاد کرد؛ چرا که برای سرپرستان هیچ 
تفاوتی ندارد که سرپرســتی کدام فدراسیون به آنها تعارف 
می شــود و در نهایت کاندیدای ریاســت همان فدراسیون 

می شوند.
در حــال حاضر برخی دیگر از فدراســیون ها هم با این 
مشــکل روبرو هستند. فدراسیون دوومیدانی که سرپرستی 
آن به افشین داوری سپرده شد در همین یکی دو ماه اخیر با 
تغییر زیادی همراه و عزل و نصب های فله ای در آن صورت 

گرفته است.
قطعا داوری به دنبال ریاست این فدراسیون است و این 
تغییرات در انتخابش به عنوان رئیس فدراسیون دوومیدانی 

می تواند تاثیرگذار باشد.
حالا که سرپرســت وزارت ورزش عزم جدی برای مقابله 
با کاندیداتوری سرپرســتان در انتخابات فدراسیون ها دارد 
باید تدبیری بیندیشد تا این مسئله برای همیشه حل شود. 
برخی از سرپرستان در آستانه مجمع، از سمت خود استعفا 
می کنند تا دیگر شــائبه ای پیرامون حضور آنها در انتخابات 
ایجاد نشود؛ اما در همان مدتی که سرپرستی فدراسیون ها را 
بر عهده داشتند همه اقدامات و تغییرات لازم را برای اینکه 

مجمع به نفع آنها رای بدهد انجام داده اند.
بــرای مقابله بــا این مســئله می توان با سرپرســتان 
فدراسیون ها شرط کرد که حتی اگر یک روز هم سرپرستی 
یک فدراسیون را بر عهده داشته باشند نمی توانند کاندیدای 
آن فدراسیون شوند. هر چند به طور کل پدیده »سرپرست 
فدراسیون « تنها در ورزش ایران مشاهده می شود و ای کاش 
شــرایط فراهم شد تا همچون فدراســیون های بین المللی 
زمانی که دوره ریاســت یک فرد به پایان می رســد همان 
زمان انتخابات فدراسیون  برگزار شود و اگر هم شرایط برای 
برگزاری انتخابات مهیا نیســت از اعضای مجمع یک نفر به 

عنوان سرپرست فدراسیون منصوب شود.
در نهایــت اینکه باید تصمیم اخیر هاشــمی در تعویق 
انتخابات فدراسیون های سوارکاری و آمادگی جسمانی را به 
فال نیک گرفت؛ تصمیمی که می تواند ســرآغاز تصمیمات 

کلان در خصوص این موضوع باشد.

اینمبلغسنگینراچطورخرجکنم؟!

200 هزار تومان پاداش قهرمان پارالمپیک برای رکوردشکنی!

تصمیمکیومرثهاشمیبرایحلیکمعضلقدیمی

سرپرستانیکهنبایددنبالریاستباشند

نایب قهرمانی ایران در آســیا نه تنها شــرایط والیبال را 
به روزهای حســرت گرفتن یک ست از ژاپن برگرداند بلکه 
عملکرد کادر فنی این تیم نگرانی ها برای صعود به المپیک 
را هم افزایش داد. به گزارش  مهر، مسابقات والیبال قهرمانی 
آســیا با یک شکست تلخ برای والیبال ایران به پایان رسید؛ 
در شــبی که هواداران ارومیه ای چشم انتظار بالا بردن جام 
قهرمانی توســط ملی پوشــان والیبال بودند، ژاپن مقتدرانه 
پیروز میدان شد تا پیش از گذشته قدرت خود را به جهان 

دیکته کند.
هر چند با توجه به عملکرد ضعیف تیم ملی در مسابقات 
لیگ ملت ها و خلق شگفتی از سوی ژاپن در آن مسابقات، 
انتظار می رفت شاگردان عطایی در مسابقات قهرمانی آسیا از 
پس این تیم برنیایند، اما حداقل این انتظار وجود داشت که 
تیم ملی در یک رقابت پایاپای از ژاپنی ها شکست بخورند، 
نه اینکه به بدترین شکل ممکن و با اختلاف زیاد این بازی را 
در خانه واگذار کنند. به لحاظ آماری تیم ملی والیبال ایران 
حتی از قطر که قدرت نوظهور قاره کهن به حساب می آید 
و در این مســابقات برای اولین بار روی سکوی سومی قرار 
گرفت هم کمتر بود؛ چرا که حداقل قطری ها توانستند یک 
ســت برابر ژاپن پیروز شوند اما ایران همان یک ست را هم 
نگرفت. عملکرد ضعیف تیم ملی در شــهر عاشقان والیبال 
بــرای هیچ کس قابل قبول نبود به طوری که پس از عنوان 
کسب نایب قهرمانی خیلی از هواداران ارومیه ای با سر زدن 
شعارهای تند و پرتاب بطری داخل زمین خواستار استعفای 

عطایی شــدند. آنها با تشــویق ژاپن و شعار سعید معروف، 
مخالفت خود را نســبت به کادر فنی نشان دادند. تیم ملی 
مقابل ژاپن همچون لیگ ملت ها روحیه جنگنده نداشــت 
و حتــی بازیکنان توان رقابت کردن با این تیم نداشــتند، 
ســرمربی هم در کنــار زمین توان مدیریــت کردن تیم را 
نداشــت و در نهایت شاگردان عطایی همچون لیگ ملت ها 

مقابل ژاپن متحمل شکست سنگین 3 بر صفر شدند.

مسابقات قهرمانی آسیا با عنوان نایب قهرمانی برای ایران 
تمام شــد، عنوانی که نه مردم و نه مسئولان والیبال هیچ 
کدام آن را قبول ندارند. قبل از این مسابقات، داورزنی رئیس 
فدراســیون والیبال در جلســه کمیته فنی پس از عملکرد 
ضعیف تیــم در لیگ ملت ها به صراحــت تاکید گفته بود 
»حتی دومی در مسابقات قهرمانی آسیا یعنی شکست« حالا 
این شکست اتفاق افتاد و سوال اصلی اینجاست برای شرایط 

آشفته تیم ملی چه تصمیمی قرار است گرفته می شود؟
آیا همچنان عطایی که در دو رویداد مهم نشان داده توان 
مدیریت کردن تیم ملی را ندارد، به عنوان سرمربی هدایت 
تیم را برعهده خواهد داشــت؟ در این مدت زمان کوتاه تا 
بازی های آسیایی و انتخابی المپیک که پیش روی تیم ملی 
اســت، چه تدبیری برای بهتر شدن شرایط فنی کادر فنی 
اتخاذ خواهد شد؟ و این که چه کسی قرار است جنگندگی 

و امید را به تیم ملی تزریق کند؟
بــه نظــر می رســد پاســخ بــه ایــن ســوالات برای 
فدراسیون نشینان هم ســخت است چرا که در این فرصت 
کوتاه تا بازی های آسیایی و انتخابی المپیک، تغییر سرمربی 
اولویت فدراسیون نخواهد بود ولی قطعاً با این شرایط نباید 
انتظار معجزه از تیم در دو رویداد پیش رو هم داشته باشیم.

وضعیــت فعلی تیم ملی والیبال برای حضور در المپیک 
۲۰۲۴ پاریس هم نگران کننده شــده است، تیمی که چند 
ســال پیش به حسرت 5۰ ساله صعود به المپیک پایان داد 
حالا با ادامه این روند ممکن اســت غایب بزرگ این کاروان 
لقب بگیــرد. به هر حال باید هر چــه زودتر برای این تیم 
آشــفته فکری کرد. عطایی ســرمربی تیم هم باید تصمیم 
جدی بگیرد، علاقمندان به والیبال دیگر تحمل ناکامی های 
ایــن تیم را ندارند. به ویژه این که عطایی پس از شکســت 
سنگین برابر ژاپن از مردم عذرخواهی هم نکرد. شاید از نظر 
او نایب قهرمانی در آسیا هم مقام ارزشمندی است و نیاز به 

عذرخواهی نبوده است!

والیبالایرانچگونهبهبنبستآسیارسید

 مدیرفنی تیم های ملی کشــتی آزاد از احتمال حضور 
دارنده ۲ مدال طلای جهان در بازی های آســیایی هانگژو 

خبرداد.
به گزارش ایرنا؛ مراســم افتتاحیه بازی های آســیایی 
هانگــژو اول مهرمــاه خواهد بود و مراســم اختتامیه این 

رقابت ها 1۶ مهرماه برگزار می شود. 
با این حال مسابقات کشــتی بازی های آسیایی از 1۲ 

مهر آغاز به کار خواهد کرد.
محسن کاوه  به ترکیب تیم ملی کشتی برای بازی های 
آســیایی هانگژو خبــرداد و اظهار کرد: در خانه کشــتی، 
آخرین نفر اعزامی تیم ایران در وزن 5۷ کیلوگم مشخص 
شد. در این دیدار، ابراهیم خواری توانست در دو دیدارش 
مقابل علیرضا ســرلک به برتری برسد تا تکلیف این وزن 

برای هنگژو مشخص شود.
وی ادامه داد: ترکیب تیم ایران در بازی های آســیایی 
شــامل ابراهیم خــواری)5۷ کیلوگرم(، رحمــان عموزاد 

خلیلی)۶5 کیلوگرم(، یونس امامی)۷۴ کیلوگرم(، حســن 
یزدانی)۸۶ کیلوگرم( و امیرحســین زارع)1۲5 کیلوگرم( 

خواهد بود. 
تنهــا در وزن ۹۷ کیلوگرم نیز میــان امیرعلی آذرپیرا 
و کامران قاســم پور نیز احتمالاتی وجــود دارد که طی ۲ 
روز آینده مشخص خواهد شد. این احتمال وجود دارد که 

قاسم پور به این بازی ها اعزام شود.
مدیر فنی تیم های ملی کشتی آزاد، گفت: باید دید که 
وضعیت کامران چگونه اســت و در صورت برطرف شدن 
مصدومیت او و تایید کادر پزشکی احتمال حضور دارنده ۲ 
نشان طلای جهان در هانگژو وجود خواهد داشت. هنوز در 
این خصوص احتمالات وجود دارد و باید دید کادرفنی چه 

تصمیمی خواهند گرفت.
وی همچنین در خصوص مصدومیت کامران نیز اشاره 
کــرد و افزود: او روز گذشــته در تمرین و اردوی تیم ملی 
شــرکت کرد و کادرفنی و پزشــکی نیز بایــد طی ۲ روز 

آینده تصمیم نهایی را بگیرند. کاوه همچنین در خصوص 
وضعیــت تیم امیدها، گفت: رقابت درون اردویی طی چند 

روز آینده در دو وزن برگزار خواهد شــد و سپس ترکیب 
نهایی مشخص خواهد شد.

احتمالحضورگلادیاتورکشتیایراندرهانگژو


